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První kolo prezidentské volby se neslo v duchu vysoké voličské účasti. Ve Vojkovicích se k volebním 
urně dostavilo celkem 438 voličů z celkového počtu 584, což odpovídá 75 % volební účasti. Všechny 
odevzdané hlasy byly platné.
Výsledky jmenovitě podle počtu odevzdaných hlasů:

Našim občanům skutečně velmi záleželo na výsledku druhého kola volby. K urně se dostavilo 76,3 % 
voličů, tedy přesně 449 voličů, kteří odevzdali 446 platných hlasů s tímto výsledkem:

Nejbližší další volby se budou konat v roce 2024, a to do Evropského parlamentu a Zastupitelstev krajů.

Králové vyrazili, bohužel kvůli nemoci a nepříznivému počasí nedošli do mnoha 
domů. Výtěžek z koledování i tak činí krásných 17 596 Kč. Děkujeme Vám, milí 
spoluobčané, pokud jste byli doma a otevřeli nám, vítali jste nás vždy s úsmě-
vem na líci a vlídným slovem. 

Nezaháleli ani v pivovaře, kde již třetím rokem vařili Tříkrálo-
vý polotmavý speciál. Prodalo se ho 2 086,5 litrů a z každého 
půllitru putovalo 10 Kč do Sbírky. Celkem tak pivovar Koní-
ček do letošní Sbírky přispěl částkou 41.730 Kč.

na čepu Ryzák 11% - filtrovaný + sezón-
ní speciál

medovina, rum a další léky na zahřátí

teplé jídlo na objednávku od 10 osob

narozeniny a menší oslavy

Zimní otevírací doba:
každý pátek od 17:00 h. do 22:00 h.

„Děkujeme všem pivařům, co si pivo koupili a podpořili tak 
dobrou věc!“ Mojmír Velký 

1. Andrej Babiš - 170 hlasů
2. Petr Pavel - 118 hlasů
3. Danuše Nerudová - 59 hlasů
4. Pavel Fischer - 34 hlasů

1. Andrej Babiš - 231 hlasů
2. Petr Pavel - 215 hlasů

5. Jaroslav Bašta - 30 hlasů
6. Karel Diviš - 12 hlasů
7. Marek Hilšer - 12 hlasů
8. Tomáš Zima - 3 hlasy

Volba prezidenta republiky – 1. kolo

Volba prezidenta republiky – 2. kolo

Tříkrálová sbírka 2023

PIVNICE VE DVOŘE

Událo se
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V sobotu 21. ledna se sedm místních týmů utkalo ve čtvrtém (tudíž již tradičním) fotbalovém klání 
na „umělce“. Ani studené a na sníh bohaté počasí neodradilo nadšené týmy, které mezi sebou svedly 
regulérní souboje. Po dopoledním odklízení sněhu z hrací plochy byli někteří již tak unaveni, že před-
stava nadcházejícího náročného sportovního výkonu jim dělala vrásky. Přesto nastoupili a za nás 
klobouk dolů. Ve dvě hodiny odpoledne místního času starosta zahájil turnaj a týmy v systému 3+1 
hrály každý s každým desetiminutový mač. Tým obecního úřadu alias „OÚ“ (loňští obhájci), Sokolíci, 
Kameníci, Hasiči, Pivovar, Čučkoři (předloňští vítězové) a Rosomáci. Nejlepším žonglérem byl vyhlá-
šen pivovarník Marcel Stříž  a v disciplíně „kop na přesnost“ zaskóroval Ondra Skotnica z Čučkořů. 
Ocenění pro nejlepšího gólmana se původně vůbec nemělo udílet, ale po sportovním, hráčském a 
bavičském výkonu hrdinného hasičského chytače, Kamila Sadleka, nešlo jinak. Stal se tedy nejlepším 
gólmanem turnaje a hasiči byli na něho velmi pyšní.

Loňské vítěze, tým obecního úřadu, sesadili Kameníci, druhé místo vybojovali Pivovarníci a třetí Čuč-
koři. Gratulujeme!

Děkujeme TJ Sokol za zajištění občerstvení a zázemí, všem, kdo přiložili ruku k dílu a odklidili hrací 
plochu, soutěžícím a samozřejmě také fanouškům. Pivovaru Koníček za ceny pro vítěze. Budeme se 
moc těšit, až se v příštím roce zase sejdeme.  

4. ročník tradičního turnaje ve fotbálku
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Mikuláš se svou družinou v MŠ
Chtěla bych velmi poděkovat rodičům z MŠ Vojkovice – konkrétně panu Baranovi a paní Strakové, 
rovněž i paní učitelce Mgr. Kateřině Řehové, že si našli čas a zavítali za námi do Mateřské školky, 
aby dětem vytvořili skvělou mikulášskou atmosféru, moc si toho vážíme, bez vás by tato tradice ve 
školce nemohla pokračovat. Děti byly na družinu velmi natěšené, měly připravené básničky i písničky. 
Nejstarší děti dokonce měly odvahu se s družinou také vyfotit. Za svou odvahu zarecitovat a zazpívat 
dostaly všechny děti pěknou nadílku.

Naše MŠ Vojkovice slaví 60. výročí vzniku 
Je to neuvěřitelné, ale naše malá MŠ Vojkovice slaví letos úctyhodných 60 let. Uteklo již mnoho vody 
od chvíle, kdy do školky nastoupily první děti. Naštěstí jsou tady děti stále a během let se podařilo 
zvýšit kapacitu, která umožňuje přijmout mnohem více dětí než dříve.

K této příležitosti jsme v MŠ: 
1.) se staršími dětmi připravili pěvecký program 
pro tradiční setkání seniorů se zástupci obce s 
prezentací o školce, s mladšími dětmi jsme vyro-
bili dárky pro tuto příležitost. 
2.) Rovněž v MŠ Vojkovice proběhl Den otevře-
ných dveří, kde si nejen starší obyvatelé mohli 
zavzpomínat na dny strávené v MŠ, ale také sou-
časní a noví rodiče si mohli celou školku prohléd-
nout, získat informace, ale také posoudit do jaké-
ho bezpečného, příjemného a velmi inspirativního 
prostředí se jejich ratolest dostane. 
3.) Během tradičních Radovánek mateřské školy 
si užijeme konečnou oslavu tohoto výročí s pre-
zentací školky Vojkovice. Přejeme naší školce do 

Již druhým rokem jsme se účastnili tohoto mistrovství v 
Raškovicích. Děti v desetičlenných družstvech v našem 
případě 5 dětí z MŠ Vojkovice a 5 dětí z MŠ Dobratice 
ve třinácti sportovních disciplínách (slalom mezi kužely, 
běh přes překážky, hod na cíl, hod na branku, přítahy 
přes lavičku, přeskoky přes lavičku, přechody přes kla-
dinu, vytrvalostní běh, dřepy na čas, přenášení míčků na 
pálce, přeskoky snožmo s míčem, štafeta, trakaře, sko-
ky v pytli) obsadily sedmé místo. Soutěže pod záštitou 
Dobrovolného svazku obcí Region Slezská brána se zú-
častnilo deset týmů.  Všechny disciplíny jsme ve školce 
trénovali pravidelně, děti se na tuto akci velmi těšily. 

Bc. Jana Křístková, vedoucí učitelka MŠ Vojkovice

MŠ Vojkovice 1. pololetí 2022/2023

dalších let hlavně spokojené a šťastné děti, které budou na léta strávené ve školce s kamarády vzpo-
mínat s láskou a úsměvem na rtu.

Mistrovství školek v Raškovicích

Muzicírování v naší školce
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V letošním roce naši členové úspěšně reprezentovali náš klub. Uspořádali jsme 4 zkoušky, kterých 
se zúčastnili psovodi z jiných organizací, dokonce i ze zahraničí – z Řecka. Na zkoušky jsme také 
vyráželi do okolních organizací. Zúčastnili jsme se tří mistrovských soutěží. Na výstavách jsme velice 
úspěšní, na svodu chovných psů a fen zvítězila naše členka.

• 2.4. smíšené zkoušky, posuzoval pan 
J.Strach, na zkoušku nastoupilo 10 psovodů 
se psy - 9 uspělo,

• 1.5. výkonnostní zkoušky – AD (argentinská 
doga), posuzoval pan J. Barát, nastoupilo 8 
psovodů se psy - všichni splnili,

• 28.5. smíšené zkoušky, posuzoval 
pan J. Barát, za náš klub nastoupi-
la H. Beránková s Hanys Moravia Artex  

Přehled letošních zkoušek:

Spolková činnost

Na vánoční besídku děti nazkoušely krásné představení Malí cukráři pekli perníčky

Třída koťátek na návštěvě u prvňáčků v Dobraticích Slavnostní vánoční tabule

Honory Barneo - vyštěkání

Zpráva o činnosti Kynologického klubu Vojkovice za rok 2022
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Průběžně provádíme údržbu klubovny a překážek, travnatá plocha je v perfektním stavu díky podpoře 
obce, velmi si toho vážíme.

Mgr. Hana Beránková

(SBT – stafordšírský bullterier) - složily zkoušku ZM 
(zkouška základního minima dle Národního zkušebního 
řádu), nastoupilo 5 psů - 3 splnili,

• 29.5. Suchdol nad Odrou, A. Bujáková se Zeky Moravia 
Artex (NO – německý ovčák) - složila zkoušku FPr 3 
(Mezinárodní stopařská zkouška sportovního psa),

• 11.6.2022, F-M, Ebony Moravia Artex (SBT) s K. Chro-
miakovou,  canisterapeutická zkouška,

• 13.8. Stránské H. Beránková s Hanys Moravia Artex 
(SBT) složila zkoušku BH – VT (Mezinárodní zkouška 
doprovodného psa),

• 24.9. jsme uspořádali smíšené zkoušky - nastoupilo 7 
psů, všichni splnili,

• Za náš klub – M. Radovesnický se psem Dante Moravia 
Artex (NO) složil zkoušku BH - VT.

Přehled letošních závodů:

Výstavy

• MM ČKNO (mezinárodní mistrovství Českého klubu ně-
meckých ovčáků), Suchdol nad Odrou, kategorie IGP3 
(Mezinárodní všestranná zkouška sportovního psa) – A. 
Bujáková se Zeky Moravia Artex (NO) – 31. místo,

• 17. - 18.9. MM (Mezinárodní mistrovství) seniorů - Opa-
va Komárov, H. Beránková s Honory Barnero (NO) v ka-
tegorii IGP3 - 9.místo,

• 1.10 - 2.10. MM MSKS (mistrovství Moravskoslezské-
ho kynologického svazu) - Zbraslav u Brna – v kategorii 
IGP3 náš klub reprezentovala A. Bujáková se Zeky Mo-
ravia Artex (NO). 

• 14.5. OV Ostrava – Zábřeh, Dag Moravia Artex (NO) – 
VD 4, třída mladých, V. Černek, Danty Moravia Artex (NO) 
- VD, třída mladých, M. Radovesnický,

• 30.7. CAC (čekatelství národního šampionátu krásy) 
Split – Mezinárodní výstava, H. Beránková s Hanys Mo-
ravia Artex - Rez CAC (rezervní CAC),

• 3.10. NV Olomouc, K. Chromiáková s Angije Katosaji Si-
lesia (SBT) výborná 3, H. Beránková s Hanys Moravia 
Artex (SBT) vítěz třídy, CAC,

• 15.10. OV  Igris Garoma Silesia (NO) VD třída mladých, 
M. Rojková,

• 28.10.2022  Mokré Lazce – svod chovných psů a fen:Vendy aus der Königshöhle (NO), M. Rojková 
- nejlepší krátkosrstá fena svodu, cena figurantů

A. Bujáková a Zeky Moravia Artex

V. Černek, M. Radovesnický, Dag a Dante Moravia Artex
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Rok 2022 se jako v předchozích letech ovlivněných koronou nesl v poklidném duchu. Byla prováděna 
údržba na zásahové technice, abychom v případě výjezdu nebyli překvapeni. Povoláni jsme byli třikrát. 
22. října ve Vojkovicích pod benzínkou chytnul lehký zaplachtovaný valník, který převážel pneumatiky. 
Naši chlapci tyto pneumatiky vyhazovali na hromadu. 11. prosince napadlo hodně sněhu a pod jeho 
tíhou se prověšovaly stromy, které vyzkratovaly dráty vysokého napětí. Blýskalo to jako by se konal 
ohňostroj. Bylo to v brzkých ranních hodinách, a tak se naši chlapci museli v hasičárně orientovat po 
tmě. Každý, kdo do hasičárny přišel, si ale stejně zkusil automatiky rožnout. Stromy jsme pořezali a 
za chvíli se už v obci zase svítilo. Do třetice opět prosinec. Zavolali nás k obecní školce. Na střeše byly 
velké sněhové převisy. Přijeli profíci s plošinou a začali to shazovat dolů. Sehnali jsme i bagr, kdyby to 
náhodou sjelo naráz. Nakonec to ani nestálo za řeč. Celou masu zdržely zásněžky a tak tu trochu, co 
byla na chodníku, odházel jeden z nás (tuším, že jsem to byl já) a jeden obecní pracovník. K tomuto 
výjezdu se naše jednotka ani nepřihlašovala. Na vojkovickém dnu jsme měli vše připraveno pro velkou 
účast. Bohužel počasí této akci nepřálo a lidiček bylo málo. Na dětských radovánkách si děti postříka-
ly obecní louku i sebe. My jsme si u této příležitosti vyprali a usušili hadice. Obec nám nakoupila nové 
mundúry, helmy, rukavice a hadice. Naše dvě zásahová vozidla prošla technickou prohlídkou. Jak 
mladík rencek (Renault Traffic), tak i vážená Paní Kačena (Tatra 805) prošli bez připomínek. V tomto 
roce se nedařilo ani kulturním akcím našeho sboru. Bohužel jsme nenašli vhodný termín pro vaječinu 
a taky pro hasičský výlet. V kostce to vypadalo tak - ten nemože ten týden, ten nemože příští a ten 
mohl minulý týden. Ve výsledku z toho vytěžila naše prázdná a kovidem zrujnovaná pokladna. Ani na 
vánočním jarmarku jsme neprodávali a tak si ho každý užil po svém.

V sobotu 14. ledna 2023 jsme si v hostinci U Koníčka uspořádali výroční valnou hromadu. Při té pří-
ležitosti nás Mojmír Velký pozval na jednu z posledních prohlídek „starého“ pivovaru. Dodatečně mu 
tímto děkujeme a těšíme se na další exkurzi už v tom novém.

Kamil Sadlek, strojník SDH Vojkovice

Hasiči Vojkovice

Zpráva o činnosti Sboru dobrovolných hasičů Vojkovice za rok 2022
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Zpráva o činnosti Mysliveckého spolku - Háj Dobratice

Varování Policie CHODCI!

Výroční zpráva za myslivecký rok 2021/2022 (1. dubna 2021 – 31. března 2022)
Ačkoliv i nadále dění ve společnosti ovlivňovala pandemie Covid, z pohledu myslivecké činnosti my-
slivecký rok tolik svazován nebyl. Oproti dvěma minulým rokům, kdy jsme museli výroční schůze 
pořádat v náhradních červencových termínech, se v tomto roce mohla konečně uskutečnit v napláno-
vaném termínu 2. dubna 2022.

Zorganizovat, resp. zúčastnit se, se nám úspěšně podařilo na všech naplánovaných akcích. Šlo ze-
jména o smažení vaječiny 29. května 2021 na hájence Dobraticích, Den obce Dobratic 31. července 
2021, kde jsme měli za úkol prodej masa, prodej guláše 14. srpna 2021 na Dnu obce D. Domaslavic 
nebo aktivní účast na Guláš Festu v H. Domaslavicích dne 21. srpna 2021. Pozastavit se musím u 
zvěřinových hodů, které proběhly 7. srpna 2021. Poprvé jsme tuto naši, již tradiční akci, pořádali v 
areálu Koníčkův dvůr ve Vojkovicích a za přispění většiny členů musíme tuto akci hodnotit pouze 
v superlativech. Šestého listopadu 2021 v H. Domaslavicích a 11. prosince 2021 v Dobraticích se 
uskutečnily hony na drobnou zvěř. Místo třetího honu proběhla 27.12.2021 nátlačka v „Oboře“ v Do-
braticích a „Goju“ v H. Domaslavicích. Po Novém roce jsme se scházeli v „Oboře“, kde jsme pravidelně 
potkávali zvěř vysokou. Kromě jiného jsme se sešli také na dvou členských schůzích a to 17. září 2021 
a 4. února 2022.

V únoru 2022 nám byla konečně organizací MAS Pobeskydí oficiálně přiklepnuta finanční dotace ve 
výši 240 tis. Kč na rekonstrukci hájenky v Dobraticích, spočívající v pokládce nového linolea, nového 
sádrokartonového stropu a výroby nové zástěny. 

Aktuální stav členské základny čítá 18 řádných členů s průměrným věkem 61 let + čtyři zájemce o 
členství, kteří mají prozatím status čekatelů. Pokud by se do průměrného věku započetli i tito čekate-
lé, věkový průměr se sníží na 56 let. 

Chodci! Jste nejohroženější účastníci provozu na pozemní komu-
nikaci. Nejste chráněni karosérií, páteřním chráničem ani přilbou. 
Buďte obezřetní a opatrní. Přemýšlejte a předvídejte. Nezapomeň-
te, že NEMÁTE absolutní přednost na přechodu pro chodce! Ne-
spoléhejte na to, že všichni dodržují pravidla, že auto stihne zasta-
vit, že Vás řidič vidí. Když se přibližujete k přechodu pro chodce, 
zapojte nejen zrak, ale také sluch, abyste mohli dostatečně vnímat 
situaci kolem Vás a hlavně na 
samotném přechodu. Roz-
hlédněte se doleva, doprava 
a ještě jednou doleva. Pokud 
přijíždí auto a vidíte, že brzdí, 
počkejte, až skutečně zastaví. 

Podívejte se na řidiče, navažte oční kontakt, zjistěte, zda Vás řidič 
opravdu vidí, zda nepřibržďuje jen proto, že hledá cestu nebo mís-
to k parkování. Pokud jste si jisti, že řidič čeká, až přejdete, jděte 

Josef Slavický, předseda Mysliveckého spolku Háj - Dobratice
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Turnaj v pin pongu

po pravé straně přechodu pro chodce a nezastavujte, ale zbytečně cestu neprodlužujte.

Při přecházení víceproudé silnice se přesvědčte, zda za prvním vozidlem, které Vám zastavilo, nejede 
ve druhém pruhu vozidlo, jehož řidič by si Vás nemusel 
všimnout, stále sledujte oba směry. Stejně tak buďte 
obezřetní při přecházení vozovky mezi zaparkovanými 
auty nebo za autem (autobusem). Předvídejte, jde o 
Váš život, o Vaše zdraví. Nespěchejte. Zpráva, která 
Vám přišla na mobilní telefon, chvíli počká, než ji pře-
čtete. Vaše pozornost, která je věnována mobilnímu 
telefonu nebo poslouchání hudby, může být pro Vás 
osudná..

Buďte viditelní! V tomto ročním období, kdy se později 
rozednívá a brzy stmívá, bývá mlha, prší nebo sněží, 
musíme o to více dbát na to, aby nás chodce, ale také 
cyklisty bylo vidět. Ve tmavém oblečení nás může ři-
dič snadno přehlédnout. Doba, kdy řidič může zarea-
govat, se kvůli tmavému oblečení zkracuje. Nošením 
reflexních doplňků (pásky, přívěsky, nášivky) zvyšujete 
šanci, že Vás řidič uvidí na 10 x větší vzdálenost než ve tmavém oblečení. Reflexní materiál odráží 
světlo zpět ke zdroji až na vzdálenost 200 m. Mimo obec je pro Vás povinnost mít na sobě za snížené 
viditelnosti prvky z retro reflexního materiálu umístěné tak, aby byly viditelné pro ostatní účastníky 
provozu na pozemních komunikacích. 

Na co se můžete těšit

Na sobotu 18. března 2023 plánujeme uspořádat pingpon-
gový turnaj v budově bývalé školy. Počet míst je omezen, 
proto neváhejte a přihlaste se nejpozději do 6.3.2023. Přihlá-
sit se můžete telefonicky na 732 513 401 nebo přes e-mail: 
starosta@vojkovice.eu

Pro další informace sledujte www.vojkovice.eu a obecní fa-
cebook.

Jako chodec se můžete pohybovat po chodníku, 
stezce pro chodce (po pravé straně). Na silnicích 
mimo obec přechod pro chodce nenajdete. Tehdy 
se pečlivě rozhlédněte na obě strany a silnici rych-
le přejděte kolmo k vozovce. Přecházejte pouze na 
rovném přehledném úseku, nikoliv v zatáčce.

Nezapomínejte, že právě my dospělí jsme příkla-
dem pro ty nejmenší. Děti kopírují chování rodičů, 
pamatujte na to, když půjdete se svou ratolestí.
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Bazárek

Pro potřeby pracovníků obce byl pořízen nový přívěsný vozík

Vybíráme z usnesení

V sobotu 18. března 2023 se také v budově býva-
lé školy uskuteční bazárek starších použitých věcí. 
Bude zaměřen na dětské oblečení. Kdo se přihlásí 
bude moci za symbolický manipulační poplatek na-
bídnout své věci k prodeji.
Pro více informací kontaktujte Barboru Paulusovou 
na 724  559 970 nebo pište na e-mail: podatelna@
vojkovice.eu

Svůj zájem nahlaste do pátku 10.3.2023

Pro potřeby obecních pracovníků byl pořízen nový 
přívěsný vozík s plachou. Využíván bude hlavně na 
převoz techniky po obci, ale také na odvozy odlože-
ných odpadků, kterých se bohužel nejen u sběrných 
míst objevuje stále velké množství. Pomocníkem 
bude také hlavně při pořádání kulturních akcí, kdy 
bude využíván na převoz laviček, pomůcek a růz-
ných pochutin. Věříme, že bude dlouho sloužit a na-
jde své uplatnění.  

• Zastupitelstvo obce Vojkovice vydává ve smyslu ustanovení § 6 odst. 5 písm. c) zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších před-
pisů, Změnu č. 1 Územního plánu Vojkovice formou Opatření obecné povahy č. 1/2023.

• Poskytnutí finančního daru subjektu Střední škola, Základní škola a Mateřská škola, Frýdek-Mís-
tek, příspěvková organizace, sídlem Pionýrů 2352, 738 02 Frýdek-Místek, IČ: 69610134, ve výši 
10.000 Kč z rozpočtu Obce Vojkovice na nákup speciálních učebních pomůcek a materiálu pro 
výuku žáků pro rok 2023.

• poskytnutí finančního daru subjektu JUDO BESKYDY z.s., ve výši 8.000 Kč z rozpočtu Obce Vojko-
vice na podporu tréninkové přípravy v roce 2023 a účasti na soutěžích pro děti ve věku 5 až 15 let.

• Zastupitelstvo obce Vojkovice schvaluje přijetí daru od p. Slavomíra Velkého, Vojkovice č.p. 10, 
739 51 Dobrá, IČ: 73211290 ve výši 30.000 Kč na pořízení herního prvku do zahrady MŠ Vojkovice.

• Zastupitelstvo obce Vojkovice schvaluje přijetí daru od p. Ivana Voznice, Vojkovice č.p. 99, 739 51 
Dobrá, IČ: 10600752 ve výši 30.000 Kč na pořízení herního prvku do zahrady MŠ Vojkovice.

• Zastupitelstvo obce Vojkovice schválilo používat pro označení budovy č.p. 52 název „Bývalá ško-
la“.

• Zastupitelstvo obce Vojkovice schvaluje výběr nejvýhodnější nabídky na realizaci zakázky: „Posí-
lení sběru separovaných odpadů v obci Vojkovice“ a přidělení zakázky společnosti ELKOPLAST 
CZ, s.r.o., IČ: 25347942, sídlem Štefánikova 2664, 760 01 Zlín za částku 1.418.860,00 Kč bez DPH.

Zastupitelstvo obce Vojkovice na svém 4. zasedání ze dne 15.12.2022 schválilo
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Zpravodaj obce Vojkovice – periodický tisk územního samosprávného celku. Pro obec Vojkovice vydává Obecní úřad Vojkovice.

Vychází 6 – 9 x ročně. Vydavatel: obec Vojkovice , 739 51 Vojkovice č.p. 88, IČ: 00577081, ev.č. MK ČR E 23992.
Grafická úprava a tisk monkeyPRINT.cz. Náklad 300 ks. Vydáno dne: 20.2.2023 Kontakty: obecniurad@vojkovice.eu, tel.: 605 875 564.

Termín uzávěrky dalšího čísla: 31.3.2023 Neprošlo jazykovou kontrolou.

Nabídka inzerce
Máte zájem inzerovat v našem Zpravodaji? 

Zpravodaj naší obce vychází přibližně 7krát do   
roka v nákladu 300 ks, přičemž asi 270 ks  
rozvážíme občanům přímo do poštovních  
schránek.

Ceník za zveřejňování reklamní inzerce:
1 strana (A4):   2.000,- Kč,
½ strany (A5):   1.000,- Kč,
¼ strany (A6):      500,- Kč.


